
Gatebruksplan for Posebyen –informasjonsmøte 
22.01.2020 
 
I forbindelse med oppstart av planarbeidet, inviterte Kristiansand kommune til 
informasjonsmøte i Niels Henrik Abels hus 22. januar. Det var godt oppmøte. 
 
Fra kommunen deltok følgende: 
Ingeniørvesenet: Gro K. Solås og Eivind Knutsen 
Parkvesenet: Aase Hørsdal 
Plan og bygg: Venke Moe og Elin Aabel Bergland 
 
Programmet for møtet:  
- Velkommen og kort om reguleringsplanen v/ plan- og bygningssjef Venke Moe  
- Om reguleringsplanen v/ planlegger Elin Aabel Bergland 
- Registreringer og pågående prosjekter i Posebyen v/ veiingeniør Eivind Knutsen og 

Gro K. Solås  
 
Innspill og spørsmål 
- Påvirkes trafikkmengde i Rådhusgata av at Politiet holder til der? 
- Hvorfor fjerne dagens løsning i Rådhusgata når den fungerer? 
- Gjennomgangstrafikk i Holbergs har økt gate etter stenging av Elvegata. Er det 

vurdert innkjøring forbudt skilt som strakstiltak? 
- Vil det tilrettelegges for lading av EL-bil? 
- Hvordan ser kommunen for seg parkeringsdekning for næringsdrivende i Posebyen? 
- Hvor mye bosoneparkering fjernes? 
- HC-plasser må flyttes dersom det etableres nedgravd avfallsløsning ved Holbergs 

gate 56. 
- Mange fortau som ikke er rullestolvennlige; skiferdekke i Skippergata fungerer dårlig 

for brukere i rullestol. 
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